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Step 2: BEGIN TOASTING • Load Place one slice of bread at a time in each toasting slot. For best results, use a similar type and thickness of bread in a single toasting cycle. If toasting large items such as bagels or English muffins; cut them in half and place one half in each slot. Position the cut sides facing the center of the toaster.



2 & 4 Slot Toaster*



Do not operate toaster empty. Attention 4 Slot Toaster Owners – Your toaster is equipped with two independently controlled pairs of toasting slots. There are two controls panels that may be used on different settings at the same time.



Model 1779206 / 1779207



Thank you for choosing a Calphalon Toaster.



LIGHTER



• Select shade Turn the Shade Control Knob to choose the desired level of browning. For your first toasting cycle, you may want to try the midpoint on the Shade Control Knob, or refer to the Suggested Settings chart for DARKER specific bread types.



If you have additional questions or concerns, or wish to return product(s), please contact Calphalon Customer Service at 1-800-809-7267. Please, do not return this product to the store.



• Lower lever Press the lever down until it locks into place. The toaster cycle will begin once the lever is fully engaged.



*NOTE: Calphalon makes two slot and four slot toasters. This guide includes instructions for both models.



• Choose mode If toasting BREAD, the toaster is ready for operation.



GETTING STARTED Step 1: UNPACK • Carefully remove the toaster from the packaging. Remove any stickers or temporary labels affixed to the toaster. • Make sure all packing materials are removed from the toasting slots. • Place the toaster on a clean, dry, sturdy surface that is clear from any potentially flammable materials. • Ensure the crumb tray is properly installed. The crumb tray is located at base of the toaster on the opposite side from the controls. The tray should be inserted completely. • Plug the power cord into a suitable 110V/120V AC electrical outlet away from the edge of a counter or table.



The following chart is meant to serve as a general guide for choosing the appropriate toaster settings. Experiment a bit to identify your preferred settings.



Setting



Type of Bread



(for medium browning)



CAUTION!



QUICK START GUIDE We know you are excited to begin using your toaster, and this Quick Start Guide is designed to help you do just that. However, it is not a substitute for the User Guide. Please read the User Guide carefully and keep it for future reference.



SUGGESTED SETTINGS



Press the Bagel button for sliced bagels. When selecting the Bagel mode, only the inside heating elements are turned on in each toasting unit. This effectively toasts the cut sides of the bagel without overbrowning the exterior. Press the Defrost button for frozen breads or pastries. When selecting the Defrost mode the toaster begins by thawing the frozen item and then automatically toasting it to the desired level of browning. Quickly inspect frozen toaster pastries or strudels to make sure they are not leaking any filling.



White sandwhich breads



Wheat or rustic, homemade breads



Toaster pastry tarts



Bagels (sliced)



English muffins (sliced)



Frozen waffles



Frozen toaster pastries/scrambles



Press the Reheat button if you’ve already toasted something and want to quickly reheat it for serving. You do not need to make a shade selection for this mode, since this is simply a reheating mode and not a browning process. • Remove toast Once the toasting cycle is complete, the lever will release. If needed, pull the lever up slightly to assist in removing your toast, bagel, English muffin or pastry. CANCELLING A TOASTING CYCLE If you need to stop the toaster for any reason, press the Cancel button or disengage the lever.
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Étape 2: DÉBUTER LE BRUNISSAGE • Chargement Placez une tranche de pain à la fois dans chacune des fentes du grille-pain. Pour de meilleurs résultats, utiliser un type et une épaisseur de pain similaires au cours d’un seul cycle de brunissage. Si vous faites griller de gros aliments, tels que des bagels ou des muffins anglais, les couper en deux et placer une moitié dans chaque fente. Placez les côtés coupés face vers le centre du grille-pain.



Grille-pain* à 2 et 4 tranches



ATTENTION!



GUIDE DE DÉMARRAGE RAPIDE



Ne pas faire fonctionner le grille-pain à vide.



Model 1779206 / 1779207



Attention aux propriétaires d'un grille-pain à 4 tranches



Merci d’avoir choisi un grille-pain Calphalon.



Votre grille-pain est équipé de deux paires de fentes de grille-pain indépendantes. Deux panneaux de contrôle permettent de configurer simultanément des réglages différents.



Nous savons que vous avez hâte d essayer votre grille-pain et ce Guide de démarrage rapide est conçu pour vous aider. Cependant, ce guide ne remplace pas le Guide de l’utilisateur. Veuillez lire attentivement le Guide de l utilisateur et le conserver pour référence future. Pour toute question ou tout commentaire, ou pour retourner un ou plusieurs produits, veuillez communiquer avec le Service à la clientèle Calphalon au 1 800 809-7267. Veuillez ne pas retourner ce produit au magasin.



LIGHTER



• Sélection du degré de brunissage Tournez le bouton de contrôle du degré de brunissage au niveau de brunissage désiré. Pour votre premier cycle de brunissage, vous pouvez essayer de placer le bouton de contrôle du degré de DARKER brunissage au centre, ou référez-vous au tableau des Réglages suggérés pour différents types de pains.



*REMARQUE: Calphalon fabrique des grille-pains à deux et quatre tranches. Le présent guide comprend des instructions pour les deux modèles.



• Abaissement du levier de commande Abaissez le levier de commande jusqu à ce qu il se verrouille en place. Le cycle du grille-pain commencera lorsque le levier de commande sera enclenché.



DÉMARRAGE



• Sélection du mode Si vous grillez du PAIN, le grille-pain est prêt pour cette opération



Étape 1: DÉBALLAGE • Retirez avec précaution le grille-pain de l’emballage. Retirez tous les autocollants ou les étiquettes temporaires sur le grille-pain. • Veillez à ce que tous les matériaux d’emballage soient retirés des fentes de brunissage.. • Placez le grille-pain sur une surface propre, sèche et solide, libre de tous matériaux possiblement inflammables. • Veillez à ce que le plateau à miettes soit installé de manière adéquate. Le plateau à miettes est situé à la base du grille-pain, à l’opposé des boutons de contrôle. Le plateau doit être inséré complètement. • Branchez le cordon d’alimentation dans une prise électrique appropriée de 110 V/120 V CC, à l’écart du bord d’un comptoir ou d’une table.



Appuyez sur le bouton Bagel pour des bagels tranchés. Lorsque vous sélectionnez le mode Bagel, seuls les éléments chauffants intérieurs sont en marche dans chacune des fentes de brunissage. Ceci permet de griller les côtés coupés du bagel, sans trop brunir l’extérieur. Appuyez sur le bouton Defrost (Décongélation) pour les pains ou les pâtisseries congelés. Lorsque vous sélectionnez le mode Defrost, le grille-pain commence à décongeler les aliments congelés, puis les brunit automatiquement au niveau de brunissage désiré. Vérifiez rapidement les pâtisseries ou les strudels congelés pour vous assurer que la garniture ne coule pas. Appuyez sur le bouton Reheat (Réchauffement) si vous avez déjà fait griller un aliment et que vous désirez le réchauffer rapidement pour le servir. Il n’est pas nécessaire de faire une sélection de brunissage pour ce mode, puisqu’il s’agit simplement d’un mode de réchauffage, et non d’un brunissage.



• Retrait du pain grillé Lorsque le cycle de brunissage sera complété, le levier de commande se déclenchera. Au besoin, tirez légèrement le levier de commande vers le haut en retirant votre pain grillé, bagel, muffin anglais ou pâtisserie. ANNULATION D’UN CYCLE DE BRUNISSAGE Si vous devez arrêter le grille-pain pour quelque raison que ce soit, appuyez sur le bouton Cancel (Annuler) ou désengagez le levier.



RÉGLAGES SUGGÉRÉS



Le tableau suivant est conçu pour offrir un guide général pour la sélection de réglages appropriés. Vous pouvez faire quelques essais afin d identifier vos réglages de brunissage préférés.



Type de pain



Réglage



(pour un brunissage moyen



Pains à sandwich blanc



Pains de blé ou rustiques



Pâtisseries pour grille-pain



Bagels (tranchés)



Muffins anglais (tranchés)



Gaufres congelées



Pâtisseries sucrées ou déjeuner congelé pour grille-pain
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